
Zápisnica 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zo dňa  29.apríla  2021 

_________________________________________________________________________ 
 
 
Prítomní:  
 
Podľa priloženej  prezenčnej  listiny 
 
R o k o v a n i e : 
 
 
 
   Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 ods. 
1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor konštatoval, 
že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. Program 
rokovania bol navrhnutý nasledovne: 
 
 

1) Otvorenie a schválenie programu 
2) Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3) Interpelácie  poslancov 
4) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 
5) Výročná správa   za rok 2020 – Nezábudka n.o. 
6) Správa  o činnosti MsP za I. Q 2021 
7) Návrh na  úpravu rozpočtu mesta  za rok 2021 
8) Majetkovoprávne záležitosti 

a) Ing. Mák Štefan a manž. Mgr. Denisa Máková, Bulhary  – kúpa 
mestského pozemku 
b) Peter Halaj, Kriváň – záujem o odkúpenie areálu bývalého CVČ vo 
Fiľakove 

9) Správy predkladané  hlavnou kontrolórkou mesta 
a) Správa o vykonaní kontroly objednávok na obstaranie majetku, 
materiálu, tovarov, prác a služieb a dodávateľských faktúr za II. polrok 
2020 – VPS 
b) Správa o vykonaní kontroly vyúčtovania dotácií v oblasti rozvoja 
vedy, vzdelania, telovýchovy poskytnutých z rozpočtu mesta Fiľakovo na 
rok 2020 
c) Čiastková správa o vykonaní kontroly osobných spisov – HMF 
d) Čiastková správa o vykonaní kontroly osobných spisov – MsKS 
e) Správa o vykonaní kontroly plnenia uznesení MZ 

10) Aktuálne záležitosti mesta 
a) Žiadosť o poskytnutie  finančnej dotácie  pre CVČ pri ZŠ  v Poltári 

11) Diskusia 
12) Záver 

 
 
Poslanci MZ zaň hlasovali nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 



ÁNO: Anderko Zoltán, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. László Kerekes,  Mede Alexander, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila. 
Neprítomní :  Ing. Fehér Ladislav,  Oroszová Margita, Szakó Ladislav 
 
Upravený  program dnešného rokovania  bol nasledovný:  

1) Otvorenie a schválenie programu 
2) Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3) Interpelácie  poslancov 
4) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 
5) Výročná správa   za rok 2020 – Nezábudka n.o. 
6) Správa  o činnosti MsP za I. Q 2021 
7) Návrh na  úpravu rozpočtu mesta  za rok 2021 
8) Majetkovoprávne záležitosti 

a) Ing. Mák Štefan a manž. Mgr. Denisa Máková, Bulhary  – kúpa 
mestského pozemku 

b) Peter Halaj, Kriváň – záujem o odkúpenie areálu bývalého CVČ vo 
Fiľakove 

9) Správy predkladané  hlavnou kontrolórkou mesta 
a) Správa o vykonaní kontroly objednávok na obstaranie majetku, 

materiálu, tovarov, prác a služieb a dodávateľských faktúr za II. polrok 2020 – 
VPS 

b) Správa o vykonaní kontroly vyúčtovania dotácií v oblasti rozvoja 
vedy, vzdelania, telovýchovy poskytnutých z rozpočtu mesta Fiľakovo na rok 
2020 

c) Čiastková správa o vykonaní kontroly osobných spisov – HMF 
d) Čiastková správa o vykonaní kontroly osobných spisov – MsKS 
e) Správa o vykonaní kontroly plnenia uznesení MZ 
f) Správa o výsledku kontroly výberu príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v školskej jedálni pri ZŠ Štefana Koháriho s VJM – II. Koháry István 
Alapiskola v školskom roku 2019/2020 

10) Aktuálne záležitosti mesta 
a) Žiadosť o poskytnutie  finančnej dotácie  pre CVČ pri ZŠ  v Poltári 

11) Diskusia 
12) Záver 

 
 

Poslanci MZ zaň hlasovali nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. László Kerekes,  Mede Alexander, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila. 
Neprítomní :  Ing. Fehér Ladislav,  Oroszová Margita, Szakó Ladislav 

 
Za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania primátor mesta určil nasledovných poslancov 
MZ 
 

Czupper Tibor  a 
Mgr. Szvorák Zsuzsanna. 

Poslanci  overovateľov zápisnice   hlasovaním schválili nasledovne: 



Poslanci MZ zaň hlasovali nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12 NIE: 0, ZDR.SA: 1 
ÁNO: Anderko Zoltán, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Mede Alexander, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  Tankina 
Jozef, Mgr. Visnyai Attila. 
Zdr.sa: Ing. László Kerekes  
Neprítomní :  Ing. Fehér Ladislav,  Oroszová Margita, Szakó Ladislav 
 
Za členov návrhovej komisie  primátor  mesta navrhol nasledovných  poslancov MZ : 
Ing. László Kerekes  – predseda, p. Kelemen, p. Mede 
Poslanci  zloženie NK hlasovaním schválili nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12 NIE: 0, ZDR.SA: 1 
ÁNO: Anderko Zoltán, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Mede Alexander, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  Tankina 
Jozef, Mgr. Visnyai Attila. 
Zdr.sa: Ing. László Kerekes  
Neprítomní :  Ing. Fehér Ladislav,  Oroszová Margita, Szakó Ladislav 
 
 
K bodu č. 3) Interpelácie poslancov 
 
 
 V úvode tohto bodu zástupca primátora mesta odpovedal na interpelácie poslancov 
z predchádzajúceho zasadnutia  MZ. Išlo o nasledovné témy: 

-  Kanál na ul. Biskupickej je opravený 
- Kontajner  na ul. Parkovej  bol odstránený 
- Tuje budú  upravené alebo odstránené  v rámci  úprav verejných  

priestranstiev v tomto roku. 
 

p. Eibner -  plánuje mesto  riešiť  prechod  medzi Námestím slobody a tzv.“72“kami? 
Na  ulici 29. augusta  je na jednom pozemku smetisko. Zistiť kto to  vytvoril a nejako to 
odstrániť. 
p. primátor -  prechody k  „72“ kám  už  rieši  projektant. Radi by sme tam vytvorili nejaké 
obchodné priestory, ak to bude možné. 
Na ul.29. augusta sme  už to  viackrát riešili, ale náklady na odstránenie sú  od vlastníka 
nevymožiteľné.  
p. Flachbart – treba ich nejako donútiť na udržiavanie pozemku aj z dôvodu výskytu náletovej 
vegetácie. 
p. primátor – je to  zložité, za náletovú vegetáciu   a jej odstránenie zodpovedá vlastník, smeti 
musí odstrániť mesto. 
p. Gallová – plánuje sa oprava výtlkov na  Bernolákovej ulici? 
p. primátor  - v tomto roku je  sklz pri opravách  výtlkov, obaľovačky sa otvárali neskôr. 
 
K bodu č. 4) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 
 

Materiál do MZ predložil zástupca primátora mesta, Mgr.  Attila  Visnyai. 
 
 

1. Komisia  výstavby, ÚP a ŽP 
- Majetkovoprávne záležitosti  



 
2. Komisia pod., RP a CR 

- Program  rozvoja  mesta - aktualizácia 
- Majetkovoprávne záležitosti 
- Žiadosť o zriadenie resocializačného centra -  nesúhlasia 

 
 

3. Finančná komisia 
- Majetkovoprávne záležitosti 

 
4. Komisia školstvo, vzdelávanie a mládež  

- Program  rozvoja mesta - aktualizácia 
 

5. KOVP 
- Nemala zasadnutie 

 
6. Komisia kultúry 

- Program rozvoja mesta - aktualizácia 
- Situácia v oblasti  kultúry a plány   MsKS 

 
7. Komisia  zdravot. a soc. vecí 

- Program  rozvoja mesta – aktualizácia  
- Žiadosť o zriadenie resocializačného centra -  nesúhlasia 
- Aktuálna epidemiologická situácia 

 
8. Komisia športu 

- Rekonštrukcia športového areálu FTC -  interiér a zavlažovanie 
- Žiadosť o zriadenie resocializačného centra -  nesúhlasia 

 
p. Czupper  opustil miestnosť  
Poslanci  MZ  vzali  správu  o vyhodnotení komisií  MZ  na vedomie a hlasovali za ňu 
nasledovne:  
P: 11,  ÁNO: 11  NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Poslanci MZ zaň hlasovali nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav,  Gallová Csilla, Kelemen Erik, Ing. 
László Kerekes,  Mede Alexander, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  Tankina 
Jozef, Mgr. Visnyai Attila. 
Neprítomní :  Ing. Fehér Ladislav,  Oroszová Margita, Szakó Ladislav 
Nehlasoval : Czupper Tibor 
 
 
 
K bodu č. 5) Výročná správa  za rok 2018- Nezábudka, n.o. 
 

Materiál bol predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho predložila  
riaditeľka n.o. Ing. Mária Veliká. Poslanci MZ nemali k správe žiadne pripomienky. 
Pán  primátor sa  informoval o vývoji  mobilného očkovania   prostredníctvom BBSK. 
Ing. Veliká: zatiaľ nemáme žiadne informácie. Budeme však nápomocní v prípade potreby. 
Do miestnosti sa vrátil p. Czupper 



 
Poslanci MZ za tento bod hlasovali nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. László Kerekes,  Mede Alexander, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila. 
Neprítomní :  Ing. Fehér Ladislav,  Oroszová Margita, Szakó Ladislav 
 
K bodu č. 6)  Správa  o činnosti MsP za I. Q 2021 

 
Materiál bol poslancom MZ  predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho 

predložil náčelník  MsP, Mgr. Gabriel Benčik.  
p. primátor  - ako som  už spomínal na  zasadnutí MR, radi by sme zriadili bikerský areál, ale  
chceme do toho zapojiť  aj mládež, aby sa aktívne podieľali na jeho zriadení aj na udržiavaní. 
p. zástupca – radi by sme  s pomocou  VPS a MsP vypracovali  manuál ako  postupovať 
s odstránením stavebného odpadu pri domácich stavebných úpravách. 
p. Flachbart – chcem sa  poďakovať vedeniu mesta, že pristúpilo k navýšeniu počtu 
príslušníkov  MsP. S Ing. Fehérom sme sa  zúčastnili aj  jednej  pešej hliadky. 
Pri  zriadení  bikerského areálu bude  potrebné zodpovednosťou zaň poveriť  jedného  z nich. 
Najbližšie, ak sa budú čistiť cesty, bolo by dobré  dopredu dohodnúť to v spolupráci s VPS 
a SSC. 
V prípade  postupu  pri odstránení  stavebných odpadov z úprav, by bolo dobré nadviazať aj 
kontakt s domovými dôverníkmi. 
Mgr. Szvorák – chcem sa poďakovať  za  prehľadnosť vypracovanej správy. Bolo by dobré  
z nej  uverejniť vo Fiľakovských zvestiach nejaké resumé. 
Verim, že bikeri potrebujú  nejaké miesto. Zapojiť do výberu  miesta aj týchto mladých a   aj  
do toho ako chrániť potom  toto územie, keď bude zriadené.  Bolo by dobré do toho zapojiť  
tiež  športovú komisiu. 
p. Eibner – som potešený, že vidím aj  zmiešané pešie hliadky. Monitorovať zákaz vychádzania 
aj v noci. 
Nebolo by možné   pôvodcu čiernej skládky , ak je sociálne odkázaný  nejako donútiť   pracovať 
na verejných prácach?  
p. primátor -  niekedy je  pôvodcu odpadu zistiť veľmi jednoduché, ťažké je vymôcť od neho  
náklady na jeho odstránenie. 
 
Pán Anderko sa vzdialil z rokovania MZ. 
 
Poslanci MZ za tento bod hlasovali nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, Kelemen Erik, Ing. 
László Kerekes,  Mede Alexander, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  Tankina 
Jozef, Mgr. Visnyai Attila. 
Neprítomní :  Ing. Fehér Ladislav,  Oroszová Margita, Szakó Ladislav 
Nehlasoval: Anderko Zoltán 
 
 
 
 
 
 



K bodu č. 7 ) Návrh na  úpravu rozpočtu mesta za rok 2021 
 

Materiál bol predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho predložila  
vedúca referátu ekonomiky, Bc. Erika Szabová. Poslanci MZ nemali k správe žiadne 
pripomienky.  
P. primátor -  zistili sme  pochybenia  v hospodárení ZŠ  Š. Koháriho. Na MR  padol návrh na 
vykonanie  kontroly zo strany hlavnej kontrolórky. Pripravili sme  návrh uznesenia k vykonaniu 
tejto kontroly. Najprv však  budeme hlasovať  za úpravy rozpočtu  
Poslanci MZ za tento bod hlasovali nasledovne – Uznesenie  č. 37/2021:  
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, Kelemen Erik, Ing. 
László Kerekes,  Mede Alexander, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  Tankina 
Jozef, Mgr. Visnyai Attila. 
Neprítomní :  Ing. Fehér Ladislav,  Oroszová Margita, Szakó Ladislav 
Nehlasoval: Anderko Zoltán 
Hlasovanie za návrh uznesenia k vykonaniu kontroly na ZŠ- č. 38/2021: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, Kelemen Erik, Ing. 
László Kerekes,  Mede Alexander, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  Tankina 
Jozef, Mgr. Visnyai Attila. 
Neprítomní :  Ing. Fehér Ladislav,  Oroszová Margita, Szakó Ladislav 
Nehlasoval: Anderko Zoltán 
 

 
K bodu č. 8) Majetkovoprávne záležitosti  
 
 Písomne spracovaný materiál do MZ predložil vedúci odd. ekonomiky a majetku mesta 
Ing. Zoltán Varga. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania. 
Prišiel  na  rokovanie Ing. Fehér. 
 

a) Ing. Mák Štefan a manž. Mgr. Denisa Máková, Bulhary  – kúpa mestského 
pozemku 

Poslanci MZ za tento bod hlasovali nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav,  Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. László Kerekes,  Mede Alexander, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila. 
Neprítomní :  Oroszová Margita, Szakó Ladislav 
Nehlasoval: Anderko Zoltán 
 

b) Peter Halaj, Kriváň – záujem o odkúpenie areálu bývalého CVČ vo Fiľakove 
p. primátor – na zasadnutí  MR  sme sa dohodli na predaji  obchodnou  verejnou súťažou  za 
cenu  min. 20 tis. €. Hrozí nám  úplná devastácia toho objektu. Časť pozemku  vlastní aj 
súkromný  vlastník, ktorý však predpokladám, že nepredá  svoj podiel za takú cenu ako my. 
p. Eibner – určite súhlasím s predajom. Ak by sme  to vyčistili ako navrhuje záujemca, tak sa 
nám  prihlásia o kúpu možno aj viacerí. Akou  formou to plánuje mesto predať?  
p. primátor -  predáme to  cez obchodnú verejnú súťaž, ale najprv musíme vyhlásiť majetok za 
prebytočný. 
PhDr. Rubint – nie je potrebné ponúknuť to  súkromnému vlastníkovi, nemá predkupné právo? 



Ing. Kerekes – je na ten pozemok  vypracovaný znalecký posudok ?  Podľa mňa cena nie je 
reálna za  takýto pozemok. 
Ing. Varga – máme vypracovaný znalecký posudok ešte v SVK. 
PhDr. Rubint -  je to  dosť veľký pozemok, nebola by možnosť vytvorenia aj dvoch stavebných 
pozemkov? 
Ing. Varga  - sú tam  nejaké ochranné pásma, ktoré je potrebné rešpektovať a na toto nie je 
možnosť. 
Poslanci sa dohodli  na  vyhlásení  obchodnej  verejnej súťaže za cenu  min. 20 tis. €, zatiaľ 
s odkladacou podmienkou – ponúkne sa  to na odpredaj druhému vlastníkovi. 
Komisia:  Flachbart Ladislav, PhDr. Rubint Róbert, Kelemen Erik, Ing. Varga Zoltán, PhDr. 
Mágyelová Andrea. 
Poslanci MZ za tento bod hlasovali nasledovne: 
Uznesenie č. 40/2021 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav,  Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. László Kerekes,  Mede Alexander, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila. 
Neprítomní :  Oroszová Margita, Szakó Ladislav 
Nehlasoval: Anderko Zoltán 
 
Uznesenie č. 41/2021  
P: 12, ÁNO: 10, NIE: 0, ZDR.SA: 2 
ÁNO: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav,  Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Mede Alexander, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila. 
Zdr.sa:  Ing. László Kerekes,  PhDr. Rubint Róbert 
Neprítomní :  Oroszová Margita, Szakó Ladislav 
Nehlasoval: Anderko Zoltán 
 
K bodu č. 9) Správy predkladané  hlavnou kontrolórkou mesta 
 
 Písomne spracované správy do MZ predložila hlavná kontrolórka mesta Ing. Judita 
Mihályová. Tvoria súčasť zápisnice  z dnešného rokovania a poslanci  MZ k nim nemali žiadne 
pripomienky.  

a) Správa o vykonaní kontroly objednávok na obstaranie majetku, materiálu, 
tovarov, prác a služieb a dodávateľských faktúr za II. polrok 2020 – VPS 

Poslanci MZ za tento bod hlasovali nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav,  Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. László Kerekes,  Mede Alexander, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila. 
Neprítomní :  Oroszová Margita, Szakó Ladislav 
Nehlasoval: Anderko Zoltán 
 

b) Správa o vykonaní kontroly vyúčtovania dotácií v oblasti rozvoja vedy, 
vzdelania, telovýchovy poskytnutých z rozpočtu mesta Fiľakovo na rok 2020 

Poslanci MZ za tento bod hlasovali nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav,  Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. László Kerekes,  Mede Alexander, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila. 



Neprítomní :  Oroszová Margita, Szakó Ladislav 
Nehlasoval: Anderko Zoltán 
 

c) Čiastková správa o vykonaní kontroly osobných spisov – HMF 
Poslanci MZ za tento bod hlasovali nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav,  Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. László Kerekes,  Mede Alexander, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila. 
Neprítomní :  Oroszová Margita, Szakó Ladislav 
Nehlasoval: Anderko Zoltán 
 

d) Čiastková správa o vykonaní kontroly osobných spisov – MsKS 
Poslanci MZ za tento bod hlasovali nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav,  Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. László Kerekes,  Mede Alexander, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila. 
Neprítomní :  Oroszová Margita, Szakó Ladislav 
Nehlasoval: Anderko Zoltán 
 

e) Správa o vykonaní kontroly plnenia uznesení MZ 
Poslanci MZ za tento bod hlasovali nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav,  Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. László Kerekes,  Mede Alexander, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila. 
Neprítomní :  Oroszová Margita, Szakó Ladislav 
Nehlasoval: Anderko Zoltán 
 

f) Správa o výsledku kontroly výberu príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v 
školskej jedálni pri ZŠ Štefana Koháriho s VJM – II. Koháry István Alapiskola v 
školskom roku 2019/2020 

Poslanci MZ za tento bod hlasovali nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav,  Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. László Kerekes,  Mede Alexander, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila. 
Neprítomní :  Oroszová Margita, Szakó Ladislav 
Nehlasoval: Anderko Zoltán 
 

 
 

K bodu č. 10)  Aktuálne záležitosti mesta 
 

a) Žiadosť o poskytnutie  finančnej dotácie  pre CVČ pri ZŠ  v Poltári 
Písomne  spracovaný materiál  do MZ predložila vedúca oddelenia  školstva, kultúry 

a športu, Mgr. Silvia Dubovská. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania, poslanci  k nemu 
nemali žiadne  pripomienky. 
p. primátor  - nemáme zákonnú povinnosť platiť, preto túto žiadosť neakceptujeme. 



Poslanci MZ za tento bod hlasovali nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav,  Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik, Ing. László Kerekes,  Mede Alexander, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila. 
Neprítomní :  Oroszová Margita, Szakó Ladislav 
Nehlasoval: Anderko Zoltán 
 
Na rokovanie MZ  sa vrátil p. Anderko. 
 
K bodu č. 11) Diskusia  
 

V rámci tohto  bodu  primátor mesta  informoval  poslancov MZ o nasledovných 
aktuálnych  záležitostiach : 

- Je hotová  vizualizácia  oplotenia a vstupnej brány do parku 
- Tiež je  vytvorená  vizualizácia  k projektu  TAPE 
- Plánujeme podať projekt na revitalizáciu  vnútrobloku medzi 

bytovkami  Parková, Sládkovičova a Železničná 
Ing. Fehér – navrhujem spoluprácu s Filbyt s.r.o., možno tam majú  
teplovodné potrubia. 

- V rámci  projektu LEADER čakáme na schválenie  4 podaných 
žiadostí. 

- Pri  projekte realizácii spolupráce v rámci  Catching-Up Regions 2 
začali  pracovať tzv. fokusové skupiny 

- Pripravujeme zriadenie  detského ihriska na Farskej lúke, máme 
víťazný  projekt  cez Veoliu 

Pán zástupca  oboznámil poslancov MZ o aktuálnej epidemiologickej situácii a predstavil 
aktuálne štatistiky za okres Lučenec a mesto Fiľakovo. V meste stále funguje  5 MOM. 
Vytvorili sa nám aj dva ohniská  na ul. Bottovej a Kalajovej, ktoré sa nám však podarilo ustrážiť 
a nešírili sa ďalej . 
Pani prednostka  poskytla  aktuálne  informácie  o priebehu sčítania  obyvateľov, domov a bytov  
2021. 
 
K bodu č. 12) Záver 
 

Na záver primátor mesta poďakoval poslancom  MZ  za účasť a zasadnutie  mestského  
zastupiteľstva  ukončil po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania. 

 
 
 
 

Prednostka  MsÚ:                                                                        Primátor mesta: 
PhDr. Andrea  Mágyelová                                                           Mgr. Attila  Agócs, PhD. 
  
 
I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 
Tibor Czupper                                                         Mgr. Zsuzsanna Szvorák 
 
 
Zapísala: Mgr. Paszkiewiczová D. 



 


